



## GWRRA – Central Canada District

From **July 18 – July 21 / 2019**, members of the Gold Wing Road Riders Association (GWRRA), Central Canada District (Ontario and Quebec) will be visiting Niagara-on-the-Lake, Ontario to hold their annual District Rally known as **“Rendezvous 2019”**  
at

Niagara College & Conference Centre Greater Niagara.

The theme for our weekend is **“Wild-Wild West!”**

On behalf of the GWRRA members of Central Canada District and the organizing committee for Rendezvous 2019, we invite you to participate in our event through one of the following ways.

- **Provide a door prize or prizes.** Funds generated through the draw for door prizes are used to offset the cost of programs offered to our members in areas such as Leadership Training, Rider Education and Couple of the Year.
- **Offer discount coupons** for our members who choose to shop in your store.
- **Sponsor an activity:** (example: Friday night welcome night, Saturday night banquet; musical entertainment on Friday evening; ice cream social)
- **Have a display table during our rally:** you may have a table at our rally, if you are interested in displaying your product at our Rally please contact Gary McDermott 289-803-6370 or email [dir.centralcanada@gmail.com](mailto:dir.centralcanada@gmail.com) .

Our members gather at Rendezvous to socialize / renew friendships and participate in a variety of activities and programs relating to motorcycling (guided and self-guided tours of the neighboring counties / communities, Rider Education safety seminars, riding skills, costume contest, mouse trap car races, Drill Team demonstration, Couple of the Year, to name a few.

In July of 2018, 164 GWRRA members registered for Rendezvous. We had representation from 11 Chapters in Central Canada District; Honda Canada was a major sponsor. Several other Honda dealers and various businesses supported Rendezvous through contributions of draw prize, gifts baskets, gift cards, etc. Around June 2019 a member of the organizational committee will contact you to see if you would like to contribute to our event.

On behalf of the members of GWRRA – Central Canada District and the Rendezvous 2019 organizing committee, we thank you for considering our request.

**Gary McDermott & Kristina Magic**  
Central Canada District Directors  
[dir.centralcanada@gmail.com](mailto:dir.centralcanada@gmail.com)  
(289) 803-6370

**Raymond Borris & H el ene Dubois**  
Central Canada District Assistants  
[rborris65@hotmail.com](mailto:rborris65@hotmail.com)  
(613) 673-9267



## District du Canada central – GWRRA

Du **18 au 21 juillet 2019**, les membres de la Gold Wing Road Riders Association (GWRRA), District du Canada central (Ontario et Québec) visiteront Niagara-on-the-Lake (Ontario) pour tenir leur Rallye annuel de District appelé **“Rendezvous 2019”** au Niagara College & Conference Centre Greater Niagara.

Le thème de notre fin de semaine est **“Le Far West! (Wild-Wild West!)”**

Au nom des membres du District du Canada central de GWRRA et du Comité organisateur de Rendezvous 2019, nous vous invitons à participer à notre événement d'une des façons suivantes :

- **En fournissant un ou des prix de présence.** Les fonds générés par le tirage au sort des prix de présence servent à compenser le coût des programmes proposés à nos membres dans des domaines tels que la Formation au leadership, l'Éducation des conducteurs et le Couple de l'année.
- **Offrez des coupons de réduction** pour nos membres qui choisissent de magasiner dans votre magasin.
- **Parrainez une activité:** (exemple: soirée d'accueil du vendredi soir, banquet du samedi soir; animations musicales le vendredi soir; activités sociales avec crème glacée).
- **Ayez une table d'exposition pendant notre rallye:** vous pouvez avoir une table à notre rallye si vous souhaitez afficher votre produit lors de notre rallye. Si cela vous intéresse, veuillez contacter Gary McDermott au 289-803-6370 ou envoyer un courriel à [dir.centralcanada@gmail.com](mailto:dir.centralcanada@gmail.com)

Nos membres se réunissent au Rendez-vous pour socialiser et renouer des amitiés, participer à diverses activités et programmes liés à la moto (visites guidées et autoguidées des comtés / communautés voisins, séminaires sur la sécurité par l'Éducation des motocyclistes, concours de costumes, courses de voitures-trappes-à-souris, démonstration de l'Équipe de précision, Couple de l'année, pour en nommer quelques-uns.

En juillet 2018, 164 membres de GWRRA se sont inscrits à Rendezvous. Des participants de onze Chapitres du District du Canada central y participaient; Honda Canada était un commanditaire important. Plusieurs autres concessionnaires Honda et diverses entreprises ont soutenu Rendezvous en contribuant des prix à nos tirages au sort, des paniers-cadeaux, des cartes-cadeaux, etc. Vers juin 2019, un membre du comité organisateur vous contactera pour savoir si vous souhaitez contribuer à notre événement.

Au nom des membres du District du Canada central de GWRRA et du comité organisateur de Rendezvous 2019, nous vous remercions d'avoir considéré notre demande.

**Gary McDermott & Kristina Magic**  
Directeurs, District du Canada central  
[dir.centralcanada@gmail.com](mailto:dir.centralcanada@gmail.com)  
(289) 803-6370

**Raymond Borris & Hélène Dubois**  
Directeurs adjoints, District du Canada central  
[rborris65@hotmail.com](mailto:rborris65@hotmail.com)  
(613) 673-9267